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Protokół nr XLVIII/IV/2014 

z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 
z dnia 28 kwietnia 2014 r. 

 
 
 
 
 I/1. Sesję  rozpoczęto o godz. 17.00, a zakończono o godz. 17.30. Miejsce obrad:  

Sala konferencyjna UMiG Lądek- Zdrój. 
 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej – Janusz Sosna. 
Przewodniczący powitał gości, pracowników Urzędu i obecnych na sesji radnych. 
 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sali obrad na 15 radnych obecnych 15. 
 
I/3. Protokół z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że v-ce Przewodnicząca Rady wniosła uwagi 
do protokołu, które zostają uwzględnione. 
 
I/4. Porządek obrad. 
 
Przewodniczący poinformował, że wprowadza się zmiany do przedłożonego 
porządku obrad. 
Na wniosek przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Leszka Pazdyka zdejmuje się 
projekt uchwały 2g w sprawie rozpatrzenia skargi. Na posiedzeniu komisji po 
wyjaśnieniu złożonym przez Dyrektora ZBK, skarżący wycofał skargę. W to miejsce 
wprowadza się projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 
I. Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum). 
II. Część II. 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014, 
b/ przyznania Medalu  Honorowego św. Jerzego Pani Ewie BEYER-Formela, 
c/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Danucie Hryniewicz-Kruk, 
d/ przyznania tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju Pani Lidii Geringer de 
OEDENBERG,, 
e/  nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Lądek-Zdrój, 
f/ zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju nr XXIX/337/04 z dnia 2 grudnia 
2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju, 
g/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy., 
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3. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg na terenie miasta i gminy Lądek-Zdrój  
w sezonie 2013/2014 oraz przygotowanie do okresu letniego. 
4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego  
ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2013. 
5. Informacja nt. dodatku energetycznego dla odbiorcy wrażliwego. 
6. Interpelacje, wnioski i sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad.  
 
 
Ad. pkt. 1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz zwracając się do Przewodniczącego i Wysokiej Rady poinformował  
o sprawach i spotkaniach, które miały miejsce w okresie między sesjami. 
 
Ad. pkt. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLVIII/325/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
  
b/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Ewie BEYER-Formela, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” , 3 „wstrzymujących” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/326/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
  
c/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Danucie Hryniewicz-Kruk, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” , 3 „wstrzymujących” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/327/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
  
d/ przyznania tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju Pani Lidii Geringer 
de OEDENBERG, 
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Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” , 1 „wstrzymującym” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/328/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
e/ nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Lądek-Zdrój, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” , 1 „wstrzymującym” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/329/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
f/ zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju nr XXIX/337/04 z dnia 2 
grudnia 2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Kultury i Rekreacji, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” , 1 „wstrzymującym” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/330/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
g/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” , 1 „wstrzymującym” Rada podjęła 
uchwałę nr XLVIII/331/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
Ad. pkt. 3. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg na terenie miasta i gminy 
Lądek-Zdrój w sezonie 2013/2014 oraz przygotowanie do okresu letniego. 
 
Brak pytań. 
 
Ad. pkt. 4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 
ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2013. 
 
Brak pytań. 
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Ad. pkt. 5. Informacja nt. dodatku energetycznego dla odbiorcy wrażliwego. 
 
V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch wystąpiła z pytaniem czy kwota 
dodatku energetycznego podana w przedłożonym materiale jest kwotą roczną czy 
miesięczną. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jest to kwota miesięczna. 
 
Ad. pkt. 6. Interpelacje, wnioski i sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności składania oświadczeń 
majątkowych do środy. 
 
Ad. pkt. 7. Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił 
zamknięcie sesji. 
 
Integralną częścią protokołu jest zapis sesji w wersji elektronicznej. 
 
 
Protokółowała: Maria Staszyńska 
 
 
  
 
 
 
 
  
   
 
 


